
Zápis z jednání kulturní komise konaného 6. února 2012 

 

 

 

Přítomni: T. Novotný, T. Ivan, T. Šalamon, D. Caislová, E. Uvarovová, Z. Suchánková, J. 

Vlčková, V. Drdová M.,  Krajdl 

 

 

Jednání zahájil v 18. 00  T. Novotný a poděkoval přítomným za ochotu sejít se v krátké době 

podruhé k projednání dotačních programů. 

 

Komise se dohodla na návštěvě kulturních podniků podpořených granty -  přítomní se shodli 

na tom, že návštěvy mají  pouze informační charakter, zejména u akcí pořádaných novými 

subjekty. 

 

Předseda komise poté přistoupil k druhému bodu programu, tj. projednání podpory spolků, 

jmenovitě největších sdružení – Sokola, SK Roztoky a Roztoče. 

 

Ing. Šalamon vznesl námitku, že tento bod nemá být zařazen do programu, neboť všechny 

uvedené žádosti byly již jednou projednány na zasedání KuKo dne 31.1. a opakované 

projednání odporuje směrnici o poskytování příspěvků z dotačních prostředků města. 

Předseda komise dal o této námitce hlasovat. T. Šalamon proti hlasování o námitce 

protestoval s tím, že komisi takové rozhodnutí nepřísluší. O jeho námitce se hlasovalo 

s výsledkem 6 proti, l pro, l se nezúčastnil hlasování. (E. Uvarovová nebyla v té době 

přítomna) 

 

Ing. Šalamon požádal o zapsání tohoto sdělení do zápisu:  

Hlasování jsem se nezúčastnil, neboť se domnívám, že nejde o otázku, která může být 

rozhodnuta hlasováním. Musí být rozhodnuta autoritativně orgánem, kterému přísluší 

stanovovat pravidla jednání komisí. 

 

Předseda zrekapituloval návrhy z minulého jednání komise, tj. Roztoč – 136 tisíc, Sokol 110 

tisíc, SK Roztoky 105 tisíc a navrhl nové rozdělení- Roztoč 115 tisíc, Sokol 115 tisíc, SK 115 

tisíc. 

Hlasování: pro 8, proti l, zdrželo se 0. 

 

Závěrem popřál předseda většině přítomných, aby jim velké mrazy neuškodily a kulturní 

komise se poté  rozešla  prožít večer do svých příbytků či jinam.  

 

 

 

Zapsala: D. Caislová 

Schválil: T. Novotný 

Ověřil: M. Krajdl 

 


